
 

Μήπως να αρχίσουµε κάποτε να 
σκεφτόµαστε σοβαρά την κατάργηση 
των εξεδρών στις παρελάσεις; 
Καταχωρήθηκε στις 21/3/2012 9:41:52 πµ  

•  

Ξεκίνησε η προετοιµασία για το στήσιµο της εξέδρας στην οδό Μητροπόλεως, ενόψει 
της 25ης Μαρτίου. Μικρότερη από άλλες φορές, όπως διαπιστώνει κανείς από την 
πρώτη µατιά. Για ευνόητους λόγους, αφού τελευταίως δεν έχει και µεγάλη… ζήτηση. 

Με την ευκαιρία αυτή, µήπως πρέπει να αρχίσουµε να σκεφτόµαστε την κατάργηση 
της εξέδρας; Μήπως πρέπει να αρχίσουν οι άρχοντες, τοπικοί και µη, να κατεβαίνουν 
και να γίνονται ‘ένα’ µε τον λαό; Κακό τάιµινγκ, θα µας πείτε, αλλά µια πρόταση 
είναι. 

Θυµίζουµε ότι στη Νάουσα την τελευταία 28η Οκτωβρίου δεν στήθηκε εξέδρα. Ενώ 
µόνιµη απόφαση που βάζει ‘τέλος’ στις εξέδρες των επισήµων στις παρελάσεις, 
αρχής γενοµένης από την προσεχή Κυριακή, βάζει ο δήµος Πυλαίας-Χορτιάτη. Με 
απόφαση του εκεί δηµάρχου Ιγνάτιου Καϊτεζίδη, καταργούνται οι εξέδρες των 
επισήµων στις παρελάσεις του δήµου. 

«Εδώ και χρόνια µένουµε στον τύπο των παρελάσεων, χάνοντας την ουσία των 
ιστορικών γεγονότων. Η οφειλόµενη τιµή δεν είναι στα παρόντα πρόσωπα, αλλά στα 
ιστορικά γεγονότα και τους πρωταγωνιστές τους. Η θέση των ‘επισήµων’ είναι 
ανάµεσα στον κόσµο από τον οποίο προέρχονται», επισηµαίνει ο δήµαρχος Πυλαίας-
Χορτιάτη. 

Μήπως να το ξανασκεφτούµε; 
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